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سردار آزمون 
در جام 

ملت های قطر 
نخواهد بود! 
یک سایت ایتالیایی خبر 
داد که سردار آزمون به سران 
رم گفته در جــام ملت های 
آســیا ۲۰۲۳ شرکت نخواهد 
کرد. به گزارش ایسنا، سردار 
آزمون، مهاجم تیم ملی فوتبال ایران راهی سری آ ایتالیا 
شد؛ او ســال ها در روســیه برای تیم های روبین کازان، 
روستوف و زنیت سن پترزبورگ بازی کرد و بعد از مدتی 

حضور در بایرلورکوزن راهی رم شد.
رم قبلًا در سال ۲۰۲۱ نیز به او علاقه مند شده بود، اما این 
انتقال اتفاق نیفتاد. او در لیگ برتر روسیه ۲۰۸ بازی انجام 
داد و ۸۵ گل به ثمر رساند و ۳۲ پاس گل داد و میانگین 

یک گل در هر ۱۵۴ دقیقه بازی را در کارنامه دارد.
ورود این ملی پوش ایرانی با اســتقبال کــم هواداران رم 
مواجه شد؛ از یک طرف مصدومیت فعلی سردار و از طرف 
دیگر  احتمال حضور او در جام ملت های آسیا برای رمی ها 

نگرانی ایجاد کرده است.
با این حال، جیانلوئیجی لونگاری، خبرنگار اسپورت ایتالیا 
گــزارش داد که آزمون به ســران رم اطمینــان داده که 
قصد ندارد در جام ملت های آسیا شرکت کند. همچنین 
برخلاف گزارش های قبلی، آزمون از مصدومیتی که چند 
هفته پیش متحمل شــده، بهبود یافته و انتظار می رود به 

طور منظم با سایر اعضای تیم تمرین کند.
این بازیکن، آخرین ملی پوش غیر اتحادیه اروپا نیست که 
رم امسال توانســت به خدمت بگیرد؛ رم هنوز یک جای 
خالی در فهرســت خود دارد و به شدت »پاردس« را مد 

نظر قرار داده است.
بهترین فصل ســردار از نظر گلزنــی در فصل ۲۰۱۹-۲۰ 
بــا ۲۱ گل در ۳۸ بازی رقم خورد. ســردار آزمون بعد از 
رحمان رضایی و علی ســامره، سومین ایرانی تاریخ لیگ 

ایتالیا خواهد بود.

شانس پرسپولیس
در آسیا زیاد نیست

پیشکســوت باشــگاه پرســپولیس در خصــوص دیدار 
پرسپولیس مقابل ذوب آهن و تساوی به دست آمده در این 
بازی، اظهار داشــت: بازی با ذوب آهن در کل بازی خوبی 
بود و تیم ذوب آهن هم نشان داد که نسبت به قبل با تفکر 

بیشتری بازی می کند. 
به گزارش فارس، امیرحسین اصلانیان افزود: در این بازی 
گلی خوردیم که پیش بینی نشده بود، چراکه فوتبالیست ها 
معمولًا در ذهن خودشان تصویرسازی می کنند و سروش 
رفیعی در آن صحنه با تصویرســازی که از قبل داشت به 
بیرانونــد پاس داد، اما چون او بیــرون از دروازه بود توپ، 
تبدیل به گل به خودی شــد. موضوع دیگری که باید به 
آن اشاره کنم بحث ورزشگاه آزادی است و وقتی تماشاگر 
در ورزشــگاه نباشــد انگار یک بــازی درون تیمی انجام 
می شود و انگیزه بازیکنان پایین می آید. من خودم سال ها 
مقابل هواداران فوتبال بازی کردم و کاملًا این شــرایط را 
می شناســم؛ از این شــرایط تیم های دیگر سود می کنند 
هرچند که وضعیت به این شــکل اصلًا زیبنده فوتبال ما 

که چند صد میلیارد در سال گردش مالی دارد، نیست.
پیشکســوت پرسپولیس درباره ضعف خط حمله این تیم 
و کمبــود مهاجم گفت: زمانی که مهاجمــان مازاد را رد 
می کردند، فکر می کردند که می توانند بازیکنان جایگزین 
بگیرند، اما این اتفاق رخ نداد. خودم با یحیی گل محمدی 
در این بــاره صحبت کــردم و او گفت کــه بازیکنانی که 
می خواهد هر کدام دو سه میلیون دلار قراردادشان است. 
پرسپولیس شهاب زاهدی را گرفته، اما نیاز به یک مهاجم 
مکمل و ســرزن دارد تا بتواند مشــکل خط حمله را حل 
کند؛ مهاجمی در حد شــهریار مغانلو به کار پرسپولیس 
می آمد، اما نباید سراغ مهاجمی مثل پریرا برویم. اگر قرار 
اســت بازیکنی مثل پریرا بخریم که مهاجم نگیریم بهتر 
است؛ پرسپولیس مهاجمی مثل لوکادیا می خواهد تا بتواند 

در خط حمله گره گشا باشد.
اصلانیان در خصوص قرعه کشــی لیگ قهرمانان آسیا و 
مشخص شدن رقبای پرسپولیس در این مسابقات تصریح 
کرد: به نظرم که قرعه پرســپولیس قرعه خوبی اســت، 
چراکه بازیکنی مثل کریس رونالدو مقابل ما بازی می کند؛ 
رونالــدو وقتی بازی می کند همه دنیــا به آن بازی توجه 
ویژه ای می کنند و این یک فرصت خوب برای پرسپولیس 
اســت که بتواند در ســطح جهان عملکرد خوبی داشته 
باشد. البته ما فقط این جنبه ماجرا را می بینیم، اما درباره 
میزبانی مشکل زیاد داریم. تا جایی که شنیدم حدود ۲۰ 
روز فرصت است تا مشکلات ورزشگاه آزادی برطرف شود 

وگرنه باید در کشور دیگری میزبانی کنیم.
وی ادامه داد: به نظر من هر ســه تیــم ایرانی قرعه های 
خوبی نصیب شان شد، چراکه می توانند با تیم هایی بازی 
کنند که بهترین بازیکنان دنیا را در اختیار دارند و مطمئناً 

نگاه همه دنیا به این بازی ها خواهد بود.
مهاجم اســبق پرســپولیس در خصوص اینکه این تیم با 
مشــکلاتی که در خط حمله دارد شانس زیادی در آسیا 
دارد یــا نه، گفت: با وضعیتی که در خط حمله داریم باید 
بگویم که شانس زیادی وجود ندارد، اما اگر مهاجم خوبی 
جذب کنیم می توان به وضعیت این تیم امیدوار بود. برای 
مسابقات لیگ قانون سخت بودجه لحاظ شد که قابل قبول 
است، اما وقتی تیمی قرار است در مسابقات خارج از کشور 
حضور پیدا کند باید تبصــره ای برای آن بگذارند، چراکه 
می خواهیم به مصاف تیم هــای عربی برویم که بازیکنان 
خوبی دارند. در بازی با ذوب آهن به دلیل همین مشکلات 
شانس زیادی برای گلزنی نداشتیم و این مسئله کار را در 

آسیا سخت می کند.

خبر و تلخ ناامیدکننده از مالزی

 خداحافظی با رؤیای میزبانی از ستارگان جهان
به نظر می رســد که پرسپولیس، سپاهان و نساجی از حداقل شانس 
بــرای میزبانی از رقبای شــان در دیدارهای خانگــی این فصل لیگ 
قهرمانان آســیا برخوردار هستند. به گزارش فوتبال ۳6۰، قرعه کشی 
فصل جدید لیگ قهرمانان آســیا روز گذشته به میزبانی کوالالامپور 
و در مقر AFC برگزار شــد؛ آن هم در شــرایطی که با توجه به حذف 
تراکتــور تبریــز در مرحله پلــی آف، فوتبال ایــران در فصل جدید 
رقابت های آســیایی ۳ نماینده دارد که طبق قرعه کشــی انجام شده، 
پرســپولیس با تیم های الدحیل قطر، استقلال تاجیکستان و النصر 
عربستان هم گروه شــد و سپاهان هم باید به مصاف تیم های الاتحاد 
عربســتان، نیروی هوایی عراق و آلمالیق ازبکســتان برود و تیم های 
الهلال عربستان، بمبئی سیتی هند و نوفباخور ازبکستان هم رقیبان 

نساجی هستند.
هواداران فوتبال در ایران بعد از برگزاری مراســم قرعه کشی شادمان 
از حضور فوق ســتاره هایی مانند کریســتیانو رونالــدو، نیمار و کریم 
بنزما در ایران بودند؛ البته که با پرسپولیســی ها باتوجه به رویارویی 
با النصر عربســتان در نخستین مســابقه مرحله گروهی و باتوجه به 

محرومیــت به جای مانده از دوره قبلی حضور پرســپولیس در لیگ 
قهرمانان آسیا، شانسی برای میزبانی از کریستیانو رونالدو و یارانش در 
حضور تماشاگران در ورزشگاه آزادی نداشتند، اما حالا پیگیری های 
بیشتر نشان می دهد که تیم های ایرانی شانس چندانی برای میزبانی 
از رقبای شــان در ایران ندارند و باید به فکر بازی در کشورهای دیگر 

باشند!
VAR دردسر بزرگی به نام*

دبیرکل کنفدراســیون فوتبال آسیا روز گذشته پیش از آنکه مراسم 
قرعه کشــی فصل جدید لیگ قهرمانان آســیا رســماً آغاز شود، در 
ســخنرانی خود تأکید کرد که در فصل جدید رقابت های آسیایی از 
تکنولوژی کمک داور ویدئویی باید در تمامی مراحل اســتفاده شود؛ 
 )VAR(آن هم در شرایطی که در دوره قبلی رقابت ها، الزام استفاده از
در مراحل حذفی بود،اما حالا شرایط کاملًا متفاوت است و با توجه به 
فقدان سیستم کمک داور ویدئویی در فوتبال ایران، میزبانی تیم های 
پرسپولیس، سپاهان و نساجی از رقبای شان تحت الشعاع قرار گرفته 

است.

مسئولان فدراسیون فوتبال در تلاش هستند تا بتوانند مقدمات حضور 
اجاره ای VAR در ورزشگاه های آزادی و نقش جهان را فراهم کنند تا 
موانع برگزاری دیدارهای خانگی نمایندگان ایران در فصل جدید لیگ 
قهرمانان آسیا برطرف شود، اما پیگیری های بیشتر نشان می دهد که 
ورزشگاه آزادی فعلًا با توجه به عملیات عمرانی در جریان، زیرساخت 
لازم برای اســتقرار VAR را ندارد و این مســئله بدان معناست که 
باید تیم های پرسپولیس و نساجی، در ورزشگاهی به جز آزادی تهران 
که به عنوان محل دیدارهــای خانگی خود به AFC معرفی کرده اند، 

دیدارهای خانگی خود را برگزار کنند.
کنفدراسیون فوتبال آســیا صفحه برگزاری مسابقات لیگ قهرمانان 
آســیا را به روزرســانی کرده و برنامه فصل جدید رقابت ها را در این 
صفحه قرار داده است. نکته جالب توجه در این باره مرتبط با مسابقات 
تیم های ایرانی اســت که برخلاف سایر دیدارها، ساعت و زمان آن به 
صورت دقیق مشخص نشــده و جای خالی در مقابل محل ورزشگاه 
نشان می دهد که AFC هم فعلًا موافقت خود را با برگزاری نمایندگان 

ایران در ورزشگاه های خانگی شان اعلام نکرده است. 

 میثم محجوبی - گروه ورزش
ستاره کم نظیر و به واقع کم ادعای ورزش فارس و کشور می گوید که 
افتخاراتش را مدیون تلاش و ممارست است. چه بسا ورزشکارانی که 

بیشتر از من استعداد داشته اند اما ...
ســعیدرضا کیخا اگر در استان دیگری بود، احتمالًا خیلی بیشتر در 
رسانه های کشور بزرگ شده بود؛ عملکرد شگفت انگیز او در بالاترین 
میادین جهانی باعث شــد تا 6 حرکت ابداعی وی به نام خودش در 
کتاب جهانی ژیمناستیک ثبت شود. کدام ورزشکاری در تاریخ این 

سرزمین به چنین موفقیتی دست یافته است؟
کیخا می گوید: از ۵ سالگی ژیمناستیک را شروع کردم، یعنی از سال 
7۲. از آن زمان به بعد، روزی نبوده که با این رشــته درگیر نباشم؛ 
حتی در خواب هم ذهنم درگیر همین رشــته است و حالا هم که 

دغدغه فعالیت های هیئت استان را دارم.
در ادامه مشروح صحبت های سعیدرضا کیخا درباره مسائل مختلف 

را می خوانید:
 باید از سنین کم شروع کرد

ژیمناستیک رشته ای اســت که باید از سنین کم آن را آغاز کرد تا 
بدن برای این ورزش ســاخته و پرداخته شــود؛ اگر از سن خودش 
بگذرد، دیگر کســی نمی تواند بیاید در عرصه قهرمانی رقابت کند. 
البته ما طرحی به نام ژیمناســتیک برای همــه داریم که مختص 
تمامی رده های ســنی اســت، اما برای ورود بــه عرصه حرفه ای و 

قهرمانی، نیاز است که از سنین خیلی کم شروع کنند.
 خیلی ها از من مستعدتر بودند

اولین بار در سال ۱۳7۵ در مسابقات کشوری حضور پیدا کردم و در 
مسابقات رده سنی کمتر از ۸ سال، دو مدال گرفتم؛ یک مدال نقره 
و یک مدال برنز که خیلی برایم هیجان انگیز بود. آن زمان هم واقعاً 
ژیمناستیک در کشور رونق زیادی داشت، اما توانستیم مدال بگیرم. 
من بیشتر از بحث اســتعداد، پشتکار داشتم و این چیزی است که 
به جوان ها و نوجوانان ها توصیه می کنم. ما افرادی را داشــته ایم که 
خیلی استعدادشــان از من بیشتر بوده، اما من به خاطر اینکه دائماً 
تمرین می کردم و حتی پیگیر بودم و قوانین روز دنیا را می خواندم و 
مطالعه می کردم، پیشرفت بیشتری کردم. شاید کسی باور نکند اما 

من بارها در خواب، برنامه هایم را اجرا می کردم.
 ثبت حرکات از مدال گرفتن مهم تر است

ژیمناســتیک در مجموع ۸ شــاخه دارد که رشته من ژیمناستیک 
هنری اســت؛ در این رشته که بیشتر شناخته شده، شامل 6 بخش 
حــرکات زمینی، خرک حلقــه، دار حلقه، پرش خــرک، پارالل و 
بارفیکس است و در بخش بانوان هم ۴ بخش حرکات زمینی، موازنه، 
پرش خرک و پارالل. وســیله تخصصی من بیشتر خرک حلقه بوده 
است که البته در مسابقات تیمی، روی وسایل دیگر هم کار می کردم 
تا به تیم و کشــورم کمک کنم؛ من توانســته ام 6 حرکت را به اسم 
خودم در کتاب بین المللی ژیمناســتیک به ثبت برسانم که از این 
بابت در دنیای ژیمناستیک رکورردار هستم. در خانواده ژیمناستیک 

دنیا، ثبت حرکات حتی از مدال گرفتن هم سخت تر و مهم تر است. 
مــن از نوجوانی خیلی پیگیر بــودم و داوری ها را هم کاملًا مطالعه 
می کردم. ژیمناستیک هنری آقایان یک کتاب چند صد صفحه ای 
دارد کــه آن را دائماً مطالعه می کردم؛ شــکل حرکات در جداولی 
آورده شــده و بعضی مواقع می دیدم بعضی حرکات می تواند در این 
جداول قرار بگیرد و جایشــان خالی است. آن زمان هنوز سن کمی 
داشتم، اما یواش یواش که پیش رفتم، زمانی رسید که موقعیتش را 
داشتم و می توانســتم این حرکات را به ثبت برسانم. این موضوع از 
آن جهت مهم است که یک مدال آور، ممکن است بعد از چند سال 
نامش فراموش شود، اما کسی که حرکات را به نام خود ثبت می کند، 
نامش برای همیشه ماندگار خواهد شد؛ حتی وقتی از دنیا هم بروند، 

نامشان همچنان زنده است.
 نیمی از مدال های ایران در آسیا را من گرفته ام

اولین باری که در یک مســابقه رسمی در عرصه بین المللی شرکت 
کردم، ســال ۲۰۰۴ بود که به مسابقات قهرمانی جوانان آسیا رفتم؛ 
تجربه خوبی بود، هرچند نتوانستم مدال بگیرم، اما اولین مدالی که 
کسب کردم در مســابقات جهانی باکو آذربایجان بود؛ مدال برنزی 
که برایم بسیار ارزشــمند بود. وقتی اولین بار در مسابقات انتخابی 
شرکت کردم و توانستم به تیم ملی برسم، حس خیلی خوبی داشتم. 
ورزشکار سال ها تلاش می کند که به همین مرحله برسد و به عنوان 
نماینده کشور در رویدادهای بین المللی شرکت کند؛ من هم از سال 
۲۰۰۳ حدود ۲۰ ســال در عضویت تیم های ملی بودم و مدال های 
ارزشــمندی هم برای کشــورمان کســب کردم، چراکه جزو اولین 
مدال هایی بودند که برای کشــورمان در این رشــته کسب می شد. 
من ۲ مدال قهرمانی آســیا دارم؛ مدال برنز مسابقات آسیایی تایلند 
۲۰۱7 و مدال نقره قهرمانی آسیا ۲۰۱۹. کشور ما کلًا ۴ مدال آسیا 
در کل تاریخ ژیمناستیک خود دارد که نیمی از آنها را من به دست 
آورده ام. ۵ مدال هم در مسابقات جهانی دارم؛ قبل از من فقط یکی 

دو نفر بودند که در مسابقات جهانی مدال گرفته بودند.
 هنوز بدن آماده ای دارم اما...

قطب ژیمناســتیک دنیا، شرق آسیاست که اصلًا تاریخ این رشته از 
آنجا آغاز شــده. واقعاً قهرمانی در آســیا سخت است و کسی که در 
آســیا مدال می گیرد، می توان به مدال جهانی اش هم خیلی امیدوار 
بود. آخرین مدالی هم که گرفتم، سال گذشته در مسابقات جهانی 
قطر بود که مدال طلا گرفتم و با توجه به شــرایط ســنی ام که ۳۵ 
ساله هستم از تیم ملی خداحافظی کردم. خیلی هم مقاومت کردم 
و بیشتر از سایرین در ورزش حرفه ای ماندم؛ هم سن و سال های من 
خیلی سال اســت که از ورزش حرفه ای فاصله گرفته اند. من خیلی 
خوب آمادگی ام را حفظ کردم و دوســت داشتم که به آن چیزهایی 
که در ذهنم بوده، به آرزوهایم برســم که خدا را شکر رسیدم. هنوز 
هم می شود گفت بدن آماده ای دارم، اما شرایط زندگی ام دیگر اجازه 
نمی دهد در عرصه قهرمانی فعالیــت کنم؛ تا همین جا هم خانواده 
خودم و همسرم خیلی کمک کردند تا بتوانم اردوها را با خیال راحت 
پشت سر بگذارم. حالا یک پسر پرجنب و جوش دارم که او هم چند 

ماهی است به ژیمناستیک آمده و فعالیت می کند. به تازگی صاحب 
یک دختر هم شده ام و دل مشغولی های زندگی ام بیشتر شده است. 

 در شرایط بحرانی مسئول هیئت فارس شدم
در سال ۱۴۰۰ بود که با لطف دوستان در مجمع انتخاباتی، به عنوان 

خدمتگزار جامعه ژیمناستیک استان انتخاب شدم. 
در این مدت ســعی کردیم با انجــام فعالیت های مختلف و متعدد، 
جنبش و پویایی خاصی را در ژیمناستیک برقرار کنیم و بستر مسیر 
شــد تا پیشــرفت را برای جوانان و نوجوانان و همه عزیزان در هر 

قسمتی که هستند، مهیا کنیم. 
زمانی که من به هیئت آمدم، واقعاً شــرایط سخت و دشواری حاکم 
بود، چراکه بیماری کرونا به اوج رســیده و باشــگاه ها تعطیل بود. 
ژیمناستیک هم رشته ای است که اگر ورزشکارش یکی دو هفته کار 
نکند، ادامه دادن آن مسیر بسیار سخت می شود؛ یعنی کسی که یک 
هفته از تمرین فاصله بگیرد، باید یک ماه کار کند تا برسد به همان 
شرایطی که قبلًا بوده. شرایط خاص و پیچیده ای بود؛ ما همان زمان 
برنامه ریزی زیادی کردیم برای مســابقات اما به یک باره می گفتند 
باشــگاه ها تعطیل! این شرایط بسیار سخت بود، اما باید از همکارانم 
در هیئت و رؤسای هیئت های شهرستان ها تشکر کنم که توانستیم 

با همیاری آنها، کارها را پیش ببریم.
 بیشترین تمرکز روی سنین پایه

بیشــترین تمرکز و فعالیت های ما روی سنین پایه است؛ مسابقات 
را افزایش داده ایم، آزمون های سطح بندی را قرار داده ایم، مسابقات 
باشــگاهی را طراحی کرده ایــم و اردوهای مختلفــی را برای بچه 
ها ترتیــب داده ایم؛ هدفمــان ایجاد جنبش و پویایــی در جامعه 
ژیمناستیک اســت. در کنار آن هم در بخش عمومی سعی کردیم 
با برگزاری جشنواره ها و مساباقت ورزشی در سطوح پایین تر، کاری 
کنیم که ورزش در ســطح جامعه هم رشد کند. مسابقات قهرمانی 
اســتان را هم داریم پیگیری می کنیم و سعی کردم با ارتباط خوبی 

که با فدراسیون دارم، کلاس های متعددی را برگزار کنیم. 
فکر می کنم در این دو ســالی که در مسند هیئت هستم، بیش از 
۲۰ کلاس مربیگری و داوری را در هر دو بخش آقایان و بانوان در 
شــاخه های مختلف برگزار کرده ایم؛ بعضی دوستان در فدراسیون 
می گویند که هیئت فارس از فدراســیون هم بیشتر کلاس برگزار 
می کند! سعی کردیم به هر شــکلی که شده با شرایط سختی که 
حاکم اســت، خانواده ژیمناستیک اســتان را به سمت جلو پیش 

ببریم.
 سالن 50 سال پیش دیگر جوابگو نیست

یکی از مشــکلات اصلی که داریم، بحث زیرســاخت است که واقعاً 
خارج از عهده و وظایف هیئت ژیمناستیک استان است. یک سالن 
داریم مربوط به ۴۰ یا ۵۰ ســال پیش که دیگر جواب گوی استانی 

مثل فارس نیست. 
نیاز اســت که سازمان هایی مثل اداره کل ورزش، استانداری و سایر 
ارگان ها برای ایجاد زیرســاخت ها و تجهیزات برای اســتعدادهای 

علاقه مند ژیمناستیک در این شهر و استان کمک کنند.

دوکو رسماً به منچسترسیتی پیوست

 الماس تراش نخورده بلژیکی 
در دستان پپ 

جرمی دوکو رسماً از تیم رن فرانسه به تیم منچسترسیتی 
پیوســت. به گزارش فوتبــال ۳6۰، جرمی دوکو، بازیکن 
بلژیکــی و ۲۱ ســاله، با قراردادی ۵ ســاله به ارزش ۵۵ 
میلیون پوند از تیم رن فرانسه به منچسترسیتی پیوست. 
دوکو بعد از متئو کواچیچ و یوشــکو گواردیول، ســومین 
خرید منچسترســیتی در این تابستان است؛ او ۱۴ بازی 
برای تیم بزرگسالان انجام داده و در تیم بلژیک و باشگاه 
رن، به عنوان بال در هر ۲ جناح، عملکرد خوبی داشــته 

است. 
دوکو پس از پیوســتن به منچسترسیتی گفت: »امروز از 
لحاظ شــخصی و حرفه ای، روز بزرگی برای من اســت؛ 
منچسترســیتی بهترین تیــم جهان نــام دارد. بنابراین 
پیوســتن به این تیم برای من و خانواده ام بسیار ویژه به 
نظر می رســد. من بازیکن جوانی هستم که باید چیزهای 
زیــادی یاد بگیرم و پیشــرفت کنم. کار کــردن با پپ و 
بازیکنانی در کلاس جهانی، من را به بازیکن بهتری تبدیل 
خواهد کرد، از این بابت مطمئن هستم. تماشای بازی های 
این تیم در فصل گذشته شگفت انگیز بود، کسب سه گانه 
مشکل ترین کار در فوتبال اســت و آنها این کار را انجام 
دادند. نمی توانید تصور کنید پیوســتن به این تیم چقدر 
هیجان انگیز  شــده؛ بی صبرانه منتظر شــروع کار با تیم 

هستم و امیدوام بتوانم هواداران را خوشحال کنم.«
مدیر ورزشی تیم منچسترسیتی از خرید این بال بلژیکی 
و بااســتعداد اســتقبال کرد و او را یــک خرید خوب و 

هیجان انگیز خواند.

رئال مادرید و غیبت ۵ بازیکن 
در هفته جدید لالیگا

رئال مادرید با پنج غایب به مصاف ســلتاویگو می رود. به گزارش 
فوتبال ۳6۰، آخرین جلســه تمرینی رئــال مادرید بدون هیچ 
مشکلی برگزار شد و به نظر می رسد برخی از مصدومان  قادر به 

همراهی این تیم در بازی های آینده هستند. 
رئــال مادرید در حالی بــرای بازی خود در برابر تیم ســتاویگو 
آماده خواهد شــد که به غیر از ۵ مصدوم اصلی تیم یعنی کورتوا، 
میلیتائو، آردا گولر، ســبایوس و مندی، بقیه بازیکنان خود را در 
اختیار خواهد داشت. همچنین ســبایوس و مندی که به دلیل 
مصدومیت از ناحیه همســترینگ مدتی در ترکیب تیم حضور 
نداشتند، می توانند در بازی برابر ختافه، یعنی ۲ هفته بعد، برای 

رئال مادرید به میدان بروند. 
به جز مندی و سبایوس که به احتمال زیاد ۲ هفته آینده بازگشت 
به میادین را تجربه خواهند کــرد، آردا گولر دیگر مصدوم رئال 
مادرید است و به دلیل جراحی بر روی مینیسک زانو، باید مدتی 
را به دور از میادین باشــد؛ به نظر می رســد او از اواخر سپتامبر 

بتواند در ترکیب حضور داشته باشد. 
کورتوا و میلیتائو  از ناحیه رباط صلیبی زانو دچار پارگی شده اند 
و به احتمال زیاد قادر به همراهی تیم در این فصل نخواهند بود. 
تمرینات رئــال مادرید در زمین تمرینی والدبباس انجام شــد، 
دویدن و تمرینات معمول درست پیش از شروع کنفرانس خبری 
کارلو آنچلوتی و ورود عکاســان به زمین انجام شد و پس از آن 
درهای ورزشــگاه بسته شد و تمرینات تاکتیکی آغاز شد. به نظر 
می رسید، کپا به عنوان جایگزین کورتوا، دروازه بان اصلی تیم در 

دیدار برابر سلتاویگو خواهد بود. 

اتفاق عجیب در مسیر خاورمیانه-اروپا

 گزینه ناپولی، لباس الاهلی
را پوشید!

گابریــل ویگا فصل جدید را در عربســتان ادامــه می دهد. به 

گزارش فوتبال ۳6۰، گابریل ویگا، هافبک ۲۰ ســاله اسپانیایی 

که امســال گزینه منچســتر سیتی، چلســی، لیورپول، ناپولی 

در پنجره نقل وانتقالات تابســتانی بود و حتی گفته می شــد ۲ 

باشــگاه منچســتر یونایتد و رئال هم نیم نگاهی به این بازیکن 

دارند، احتمالًا با چرخشی عجیب به فوتبال عربستان و باشگاه 

پرستاره الاهلی پیوست.

در صورت این انتقال، گابری ویگا از ســلتاویگو به تیم پرستاره 

الاهلی خواهد پیوست و به نوعی از باشگاه ناپولی که در آستانه 

جذب این بازیکن بود، ربوده خواهد شد.

ناپولی روز جمعه با باشــگاه سلتاویگو به توافق شفاهی رسیده 

بود، اما پس از آن برخی شــرایط رونــد مذاکرات را تغییر داد 

و ۲ طــرف به توافق نهایی دســت نیافتند. همچنین باشــگاه 

عربســتانی الاهلی در چند ساعت گذشته مذاکراتش با ویگا را 

جدی تر دنبال کرد و در نهایت تا حد زیادی موفق شــدند این 

پدیده فوتبال اســپانیا را راضی به حضور 

در لیگ عربســتان کنند. گفتنی است 

این بازیکن فصل گذشــته در ۳6 بازی 

برای سلتاویگو موفق به ثبت ۱۱ گل و 

۴ پاس گل شده بود.

از طرفــی تونــی کــروس، هافبک 

آلمانی رئال مادرید  با عبارت 

»شــرم آور« به این انتقال 

واکنش نشان داد، چون 

به نظر می رسد از اینکه 

جوان  بازیکــن  یــک 

به جــای  ســاله   ۲۱ و 

اروپا،  فوتبال  در  حضور 

پــول عربســتانی ها را 

اصلًا  انتخاب می کند، 

خوشحال نیست.

اسطوره کم ادعای ورزش فارس:

در خواب هم به ژیمناستیک فکر می کردم
ثبت حرکات از مدال گرفتن ارزشمندتر است


